
國立高雄科技大學期末教學意見調查 學生填答操作手冊 

     User guide of the NKUST course evaluation system (for students) 

 

一、 路徑(Login path):http://www.nkust.edu.tw 

   點選「在校學生」 

 

二、 點選「教學意見調查系統」 

Click “the course evaluation system” 

  

 

 

 

 

 

 

三、 進入填寫說明畫面，瀏覽後點選「系統登入」 

Click “Login” 

 

 

 

附件一 



四、 登入教學意見調查系統(帳號:學號，密碼:同校務行政系統密碼) 

Please login with the student ID as username and passwords which are the same 
as entering the school affairs platform. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

五、 點選「期末問卷」，進行「期末問卷填寫」。 

Click “survey for final” and click “fill out the survey for final”. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



六、 逐一進行各科問卷填寫。 

Click the blue button to start filling out the survey for each course. 

 

 

 
*From the left to the right side of the page displays: “names of courses”, “fill out the 
survey”, “teachers” and “status of the survey”. 

 

七、 確認填寫完畢後，點選「送出」；點選「送出」鈕後，頁面上方計

時器會重新倒數計時，敬請安心繼續填答其他科目。若出現「系統繁

忙」，最大的可能性是頁面閒置過久，請重新登入後進行填寫。 
After filling out the survey, click the “submit” button to restart the countdown and 
continue to fill out surveys for other courses. If the sign of “The system is busy” 
appears, please re-login to continue filling out the survey. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

課程 1 

顯示教師欲施作期末教學 

意見調查之所修讀課程名稱 

點此即可進入填寫

問卷 

課程 2 

教師名 
 

教師名 



八、 若填完該科，主畫面會顯示該科已完成填寫。 

Once you finish a survey for one course, the “status of the survey” will become 

“finished” on the main page. 

 

 

 

 

 

九、 課程問卷列表所列課程狀態皆為「已完成」的話，表示您已完成

本學期期末教學意見之填答。 
*Please click the other survey that has not been filled out to continue filling out. 
Once the “status of the survey” for every course has become “finished”, then you 
have done the course evaluation survey for this semester. 

 

十､點選畫面右上角之姓名後，按「登出」。 

Click “Sign out” 

繼續填寫其他課

程之調查問卷 

課程 1 

課程 2 

教師名 

教師名 


